

Date: 27 March 2024

تاريخ: 27 مارس 2024

To/ Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, United Arab Emirates

السيد / حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي، الإمارات العربية المتحدة

Subject: Salik Company (PJSC)

الموضوع: شركة سالک (ش.م.ع.)

Reschedule the Annual General Meeting Disclosure

تعديل موعد اجتماع الجمعية العمومية السنوي

In reference to the above-mentioned subject, please be advised that the Annual General Meeting will be reschedule at the request of the Securities and Commodities Authority to avoid the dividend due date coinciding with Eid al-Fitr holiday and to consider the public interest.

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، نحيط سيادتكم علماً بأن موعد انعقاد اجتماع الجمعية العمومية تم تعديله بناء على طلب هيئة الأوراق المالية والسلع تجنباً لتزامن موعد استحقاق الأرباح مع عطلة عيد الفطر ومراعاةً لتحقيق المصلحة العامة.

Therefore, we would like to inform the Shareholders that the General Assembly Meeting will be rescheduled to Tuesday, April 2, 2024, at 1pm, virtually/remotely and physically at Intercontinental Hotel, Dubai Festival City.

وبالتالي نود اعلام السادة المساهمين بأنه سيتم تعديل موعد انعقاد اجتماع الجمعية العمومية الى يوم الثلاثاء الموافق 2 ابريل 2024 في تمام الساعة 1 ظهراً والذي سيعقد افتراضياً/ عن بعد وحضورياً في فندق انتركونتيننتال - دبي فيستيفال سيتي.

The owner of the shares registered on the 1st of April 2024 shall be deemed to be the holder of the right to attend and vote at the general meeting. Accordingly, dates related to the entitlement for the cash dividends will be as follow:

كما يكون مالك السهم المسجل في 1 ابريل 2024 هو صاحب الحق في الحضور والتصويت في الجمعية العمومية. وعليه ستكون التواريخ الخاصة باستحقاقات توزيع الأرباح النقدية كالتالي:

Last Entitlement Date	4 April 2024
Exclusion Dividend date	5 April 2024
Registry Closing Date*	12 April 2024


تاريخ آخر يوم تداول لاستحقاق الأرباح	4 أبريل 2024
تاريخ الاستبعاد من الأرباح	5 أبريل 2024
تاريخ إغلاق السجل*	12 أبريل 2024

* If the Registry Closing Date is within the Eid Al-Fitr holiday, the shareholders registered on 15 April 2024 will be entitled for the dividends, which is the Registry Closing Date.

* وفي حال كان تاريخ إغلاق السجل من ضمن عطلة عيد الفطر المبارك سيكون صاحب الحق في الأرباح هو مالك السهم المسجل في يوم 15 ابريل 2024 وهو تاريخ إغلاق السجل.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،



إبراهيم سلطان الحداد
الرئيس التنفيذي
Ibrahim Sultan Al Haddad
Chief Executive Officer